
Referat! 

 

Kredsbestyrelsesmøde for Kreds 4 

 

 

Torsdag d.14. januar 2021 kl. 19.00 afholdes på Teams. 

 
 

 

Bestyrelses 

Medlemmer: Poul Bundgaard, Kredsformand PB                               Ok  

 Jens Venø Kjellerup, Hovedbestyrelsesmedlem JVK       Ok    

 Anders Jæger Jacobsen, Vejle AJJ         Ok  

 Jens Hangaard Nielsen, Sønderborg JHN        Ok    

 Jesper Bjerrisgaard, Fredericia JB        Ok  

Jan Holm, Fanø JH           Ok   

Uffe Nissen , Esbjerg UN         Ok 

 Kurt Beck, Varde KB          Ok   

Finn Hahn, Vejen FH          Ok  

 Merete Callesen, Tønder MC         Ok  

 Erik Nicolaisen Aabenraa EN        Ok  

 Chr. Thye Haderslev CT          Afbud   

Gunnar Bennedsen, Kolding GB        Ok 

Allan Højrup, Billund. AH         Ikke mødt 

 

    

Claus Smedegaard, Trækvildt udvalget CS      Afbud  

Deltager under punkt 2, som bliver det vi starter med 

 

 

Afbud: se listen     

 

Referat: JHN 

                  

Dagsorden  

 
1 Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde: 
Bemærkninger      

                                                                                               

Referat fra d. 02. november 2020.                             Godkendt           

 
2 Trækvildt udvalget: hvad er der gang i på området V/CS 

EU kommissionens forslag og frede Natur 2000 områder dvs. ingen 

jagt og fiskeri. V/CS 

 



 

Før jul trak Jens Anker sig fra jægerforbundshverv. 

 CS er nu valgt til trækvildtudvalget.  

PB klarer kursuskoordinatorjobbet. 

 CS ser på jagt i natura 2000. Forsøger at lave en fællesskrivelse 

med landbrug, Nationalparken, fiskerne m.m. Ca. 12 – 15% er 

Natura 2000. 

Der afholdes lokal Teams møder ang. Natur 2000, hvis det ønskes. 

Der kommer en skrivelse fra forbundet om forholdet med Natura 

2000. Der opfordres til at de lokale tager kontakt til politikere. 

JVK fortalte, at det også kan få betydning for bosættelsen i 

områderne. 

 
  
 

3. 
Orientering om kredsens aktuelle situation v/PB 

 

Økonomi 2020, ser godt ud – penge er overført til budget 2021.                                              

 

Hjortevildt, der blev spurgt til tællingerne for 2021. JHN 

forklarede, at hjortevildtgruppen havde drøftet emnet. 

Hjortevildtgruppen holder møde i uge 6 og konstituerer sig. Der 

laves en årsplan. Som det ligger i dag vil tællingerne forestås af 

jægerrådene (der også har tallene for det nedlagte vildt) og samles i 

hjortevildtgruppen (vi taler her om de estimerede tal). I områderne 

tælles forskelligt og nogle steder med natkikkerter. Corona lægger 

også her begrænsninger i arbejdet. 

 

Messer støttes, hvor de opslås. 

Neumünster er ikke aflyst pt. Men vi forventer nok ikke det bliver i 

april 2021. 

 

Uddannelsesudvalg (PB): Kom med ønsker, der kan godt laves 

skydekurser lokalt. 

 

UN: Havde fra CS et ønske om at jægerne skal være mere aktive på 

nettet.  

Teams-møder kan bestilles ved Hanne. 

 

Frivillige jagtprøver opslås i marts - april. 

 
  



Beslutning 

4.   Nyt fra HB V/ Jens Venø 

 
Beslutning  

 

 

Der drøftes for tiden udsætninger. Man er i gang med ænderne. 

5. Jagthundeinstruktørdag i kreds 4                                  
Beslutning  Kredsen støtter dette. 

6. Kredsmøde 2021 aften møde sidst i juni 

 
Beslutning Tirs. den 15. juni kl. 18.30. Uden spisning. 

Hvis det passer ind med de andre 8 kredse  

 
 

7. Jægerråds Årsmøder 2021  

Er møderne udsat, og evt. dato?  

Kan vi fra kredsens side gøre noget for, at hjælpe med at der 

kommer folk til møderne? 

 
Beslutning Haderslev: ? 

Kolding:   ? 

Åbenrå:   ? 

Sønderborg:  ? 

Tønder:  22. april 2021   

Esbjerg:  ? 

Fredericia: ? 

Vejle: 26 april 2021  

Varde:  ? 

Vejen: 19. april 2021 

Fanø:  ? 

Billund:? 

 
8. De enkelte bestyrelsesmedlemmer/ jægerråd 

Beslutning Penge er tildelt til edderfugle rugepladser (CS) ca. 5000 – 10000 kr.  

KB fortalte om en øjenskade, han havde fået under jagt. Han 

opfordrede til brug af skydebriller. Der var stor forståelse for dette 

og personlig støtte fra kredsbestyrelsen. 
09. Næste Møde: den 10. maj 2021 



 Møde med Koordinatorerne ? 11. februar. PB indkalder 
  
10.  
Beslutning Evt. FH fortalte om Vejen Mose. Der var høje skydetårne og 

ændringer af skydebaner, hvor Kommunen var inddraget. 

  

 

 

 


